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     Protokół Nr XXVIII/20 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego   

VI kadencji 
odbytej w dniu 27 listopada 2020 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 

Punkt 1  
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Karol Korczyński rozpoczął sesję o godzinie 
09:10 i przywitał serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu oraz wszystkich 
gości przybyłych na sesję.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że ze względu na sytuację 
panującą w kraju, dotyczącą ogłoszenia na terenie Rzeczypospolitej Polskiej stanu 
zagrożenia epidemiologicznego w dzisiejszej sesji biorą udział wyłącznie sami Radni, 
bez udziału Kierowników jednostek organizacyjnych, naczelników oraz gości 
zaproszonych. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zakomunikował, że na podstawie art. 15 ust. 

1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady 
Powiatu Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie 
Informacji Publicznej Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdził, 
że w sesji uczestniczy 16 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał. 

Stan Rady wynosi 16 Radnych. Trzech Radnych bierze udział w sesji w trybie zdalnym: 
Radny Z. Chołuj, Radna H. Samek, Radny C. Turczyk. 

Nieobecna Przewodnicząca Rady Powiatu U. Ptak. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że zgodnie z § 18 ust. 2 
Statutu Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności 
godziny opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
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Punkt 2 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 
ustalenia porządku obrad XXVIII sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 

 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu spytał, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

Nikt z Radnych zmian do porządku obrad nie wniósł. 

 
Obowiązujący porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów : 

a) z XXVI sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 23.10.2020 r. 
b) z XXVII nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 

06.11.2020 r.  
4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 

– druk nr  1533. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie między sesjami. 

8. Informacja o stanie środowiska na obszarze województwa zachodniopomorskiego 
ze szczególnym uwzględnieniem obszaru powiatu drawskiego – druk nr 1551. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji dotyczącego podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia zakazu używania 
jednostek pływających wyposażonych w silniki spalinowe na jeziorze 
Zarańsko w gminie Drawsko Pomorskie  –  druk nr 1509; 
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b) zatwierdzenia uchwały Walnego Zebrania Członków Stowarzyszenia Inicjatyw 
Społeczno – Gospodarczych Powiatu Drawskiego z dnia 20.02.2020 r.  
w sprawie rozwiązania Stowarzyszenia  –  druk nr 1506; 

c) wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 
strzeżonym na 2021 rok – druk nr 1521; 

d) uchwalenia rocznego Programu współpracy Powiatu Drawskiego  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2021 – druk nr 1418; 

e) aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu 
zbiorowego dla Powiatu Drawskiego” –  druk nr 1537; 

f)    wyrażenia zgody na zawarcie umowy w zakresie świadczenia usług 
publicznego transportu zbiorowego – druk nr 1539; 

g)  zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2020 - druk nr 1546. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

11. Komunikaty i sprawy różne.  

12. Zakończenie sesji. 

 

Punkt 3 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 
kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady 
Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 23.10.2020 r.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 
przyjęcia protokołu z XXVI sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 23.10.2020 r.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i przesłany do Radnych drogą elektroniczną.   
 

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu spytał, czy Radni mają pytania do protokołu  
z XXVI sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 23.10.2020 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z XXVI sesji Rady Powiatu Drawskiego  
z dnia 23.10.2020 r. 
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Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła protokół z XXVI sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
23.10.2020 r.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 
kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z nadzwyczajnej 
XXVII sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 06.11.2020 r.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 
przyjęcia protokołu z nadzwyczajnej XXVII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 
06.11.2020 r.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i przesłany do Radnych drogą elektroniczną.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu spytał, czy Radni mają pytania do protokołu  
z nadzwyczajnej XXVII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 06.11.2020 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z nadzwyczajnej XXVII sesji Rady Powiatu 
Drawskiego z dnia 06.11.2020 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła protokół z nadzwyczajnej XXVII sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej  
w dniu 06.11.2020 r.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Punkt 4 

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni zgodnie  

z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty 
z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni otrzymali 
sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami w materiałach 
na sesję.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poprosił o zabranie głosu Pana Starostę 
Stanisława Cybulę. 

 

 Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że każdy z Radnych otrzymał 
sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. Starosta dodał, że jeżeli są pytania, to 
bardzo proszę.   

 

Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 

Punkt 5 
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni zgodnie  
z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim są interpelacje, wnioski  
i zapytania.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 

interpelację? 
 
Głos zabrał Radna G. Polak która złożyła zapytanie dotyczące zapytania z dnia 

11września do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych i wie, że zapytanie zostało przez 
Pana Starostę przekierowane do Pana Dyrektora. Ze względu na to, że do tej pory brak 
odpowiedzi Radna zapytała czy wszczęta została procedura w kierunku wydzielenia 
działek pod w/w drogę, a dotyczy to drogi łączącej Łysinin z Ostrorogiem w Gminie 
Czaplinek, a tym samym jaka jest procedura uporządkowania jej stanu prawnego. To 
jest droga szutrowa, ona została w ubiegłym roku poprawiona, był przeprowadzony 
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remont, ale ponieważ rodzaj nawierzchni powoduje to, że droga zużywa się bardzo 
szybko, szczególnie kiedy przyjedzie po takiej drodze ciężki transport, a takim jest 
wywóz drewna, bo jeden z odcinków na odcinku 3 km, jest tez odcinek Lasów 
Państwowych i tam procedura jest bardzo trudna jeśli chodzi o załatwienie całej sprawy. 
To nie jest świeża sprawa, bo ja występowałam w tej sprawie w kadencji 2014-2018. 
Nie jestem osobą techniczną, ale jakie to byłyby koszty, gdyby położyć tam płyty jumbo 
z zajazdami na mijanie się pojazdów i to chyba rozwiązałoby problem. Ta sprawa nie 
może być rozciągana w czasie, bo tam są też mieszkańcy naszego powiatu, to ostatnia 
krańcowa miejscowość na granicy naszego Powiatu, a równocześnie granica Gminy.  

Drugie moje zapytanie dotyczy drogi łączącej miejscowość Psie Głowy  
w Gminie Czaplinek z drogą wojewódzką nr 177, chodzi o bruk, który jest własnością 
Lasów Państwowych, nadleśnictwa Świerczyna. Ro temu otrzymałam odpowiedź na 
moje zapytania, to zależne jest od tego na ile Gmina wyrazi zgodę na przejęcie odcinka 
drogi powiatowej o nawierzchni gruntowej, łączącej miejscowość Pławno i Psie Głowy. 
Ta droga to zwykła droga polna, dojazd do pól dla rolników, mam nadzieję, że może  
w tej sprawie coś się zmieniło. 
 
Treść zapytania stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 
Następnie głos zabrał Radny M. Tobiszewski, który powiedział, że ma zapytanie 

i wniosek. Zapytanie dotyczyło przebudowy drogi powiatowej nr 1987 wraz z budową 
ścieżki rowerowej oraz wniosek, który został adresowany do Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji w sprawie sprawdzenia procedury naboru na stanowisko Inspektora  
w Wydziale Architektoniczno- Budowlanym Starostwa.  

 
Treść zapytania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 
Treść wniosku stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
 Głos zabrał Radny J. Kozłowski, który powiedział, że na poniedziałkowym 
posiedzeniu Komisji została przekazana informacja, że Zarząd spotyka się z Prezesem 
PKS-u, czy mógłby Pan powiedzieć jakie informacje mamy na temat stanu PKS-u po 
pożarze? Spłonęły 3 autobusy i prosiłbym o tą informację. Drugie moje zapytanie – na 
jakim etapie jest odpowiedź, którą miesiąc temu, czyli na poprzedniej, zwyczajnej sesji 
Pan Starosta obiecał odpowiedź na temat nagrody Dyrektora.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu spytał czy ktoś z radnych chciałby złożyć 
interpelacje, wnioski lub zapytania? 

 
Nikt z Radnych więcej wniosków, zapytań i interpelacji nie składał.  
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Punkt 6 
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni zgodnie  
z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest trybuna obywatelska.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poprosił o zabranie głosu mieszkańca.  

Głos zabrał Pan Ostapowicz, który powiedział, że jest przedstawicielem 
właścicieli  działek nad jeziorem Zarańsko w rejonie Żółcina. W 2006 r. została ustalona 
strefa ciszy na jeziorze Zarańsko. Mamy tam działki od 1995 r. i nikt nie powiadomił 
nas o tym, że coś takiego się planuje. Jezioro Zarańsko jest dużym jeziorem, 
działkowicze są różni i wiosłować, choćby turystycznie choćby w stronę wsi Zarańsko 
jest ciężko. Dlaczego nie zrobić takiego dodatkowego aneksu, że na tym jeziorze można 
pływać na silniku do 5KM, jesteśmy przeciwnikami żeby pływać na jeziorze skuterami 
i potężnymi łódkami z dużej mocy silnikami. Wiem, że ludzie z Żółtego potwierdzili 
nasz wniosek, z kolei mieszkańcy Zarańska są przeciwni temu. Jeśli nie ma możliwości 
odblokowania na zasadzie aneksu, że do 5KM można na jeziorze pływać, to może by 
zrobić w ten sposób, tam, gdzie jest dzika plaża, nielegalna wydzielić obszar na jakimś 
odcinku, że tam nie wolno pływać na motorówkach, nawet do 5KM, tak, jak na jeziorze 
Siecino są wytyczone rejony, gdzie o mocy pewnych silników się nie pływa. Bardzo 
bym prosił Państwa Radnych, żeby do tego tematu podejść rozsądnie i temat rozpatrzeć 
pozytywnie.  

 

Punkt 7 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni zgodnie  
z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są 
sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między 
sesjami.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poprosił o zabranie głosu Panią Genowefę 
Polak  – Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju o przedstawienie 
sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 

 

Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki 
 i Rozwoju, która powiedziała, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju spotkała się 
jeden raz na posiedzeniu w dniu 23 listopada 2020 r. Obecnych było 6 członków, w tym 
jeden zdalnie. Członkowie pozytywnie zaopiniowali protokoły z posiedzeń. Projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2020 został zaopiniowany jednogłośnie 
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pozytywnie. Komisja dokonała analizy rocznego Programu współpracy Powiatu 
Drawskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2021 oraz przeanalizowała pozostałe projekty 
uchwał opiniując je pozytywnie. Przewodnicząca Komisji przedstawiła członkom 
Komisji projekt planu pracy Komisji na rok 2021.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Henryka Szretę i przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan H. Szreta, który 
powiedział, że Komisja Rewizyjna spotkała się jeden raz w dniu 23 listopada  
2020 r. na swoim posiedzeniu Komisja zapoznała się z materiałami na sesję. Pani 
Romana Kowalewicz omówiła roczny Program współpracy Powiatu Drawskiego  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2021. Wszystkie materiały zostały zaopiniowane pozytywnie.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą 

Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – Panią Barbarę Głowacką i złożenie 
sprawozdania.  
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – 
Pani B. Głowacka, która powiedziała, że Komisja obradowała w dniu 25 listopada 2020 
r. z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. Podczas obrad 
omówiono współpracę Głównego Specjalisty ds. organizacji pozarządowych w tym 
przeprowadzenie konsultacji, ankiet, aktualizacji bazy adresowej, grupę organizacji na 
fb, udzielanie informacji i wsparcia, m.in., w pisaniu ofert, rozliczaniu projektów, 
pozyskiwaniu środków zewnętrznych, przeprowadzenia konkursów i rozliczania 
realizacji zadań publicznych. Członkowie Komisji wyrazili pozytywna opinię na temat 
w/w współpracy. Omówiono uchwałę na druku nr 1418 i sformułowano wniosek. 
Omówiono informację o stanie środowiska na obszarze województwa 
zachodniopomorskiego ze szczególnym uwzględnieniem obszaru powiatu drawskiego  
i sformułowano wniosek. Omówiono informację na temat azbestu i sformułowano 
wniosek. Zaopiniowano pozytywnie materiały na sesję. Omówiono w sprawach 
bieżących informację zdrowotną, funkcjonowanie szpitala oraz propozycje zmian 
umowy dzierżawy zawartej pomiędzy Powiatem Drawskim i Spółką Akcyjną Szpitale 
Polskie, dotyczące zmian koncepcji, rozwoju i modernizacji Drawskiego Centrum 
Specjalistycznego. Złożono zapytanie dotyczące podpalenia autobusów Spółki PKS. 
Komisja sformułowała trzy wnioski.  
 
Treść złożonych wniosków stanowią załączniki nr 9,10, 11 do protokołu.     
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Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Oświaty Romualda Kurzątkowskiego i przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Romuald Kurzątkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty, który 
złożył sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty w okresie między sesjami. Komisja 
odbyła jedno posiedzenie w dniu 26 listopada 2020 r. Komisja omówiła materiały 
przygotowane pod obrady dzisiejszej sesji. Komisja obradowała zdalnie. 
Przewodniczący omówił tematy do planu pracy Komisji Oświaty na rok przyszły. 
 

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marka Banaszka i przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami. 

Głos zabrał Marek Banaszek - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji, który powiedział, że Komisja Skarg Wniosków i Petycji w okresie między 
sesyjnym odbyła dwa posiedzenia- 6 listopada- rozpatrzenie wniosku mieszkańców 
Żółcina dotyczący wniesienia aneksu do uchwały Rady Powiatu Drawskiego w sprawie 
wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających wyposażonych w silniki 
spalinowe na jeziorze Zarańsko w Gminie Drawsko Pom. W dniu 16 listopada Komisja 
rozpatrywała skargę na Dyrektora DPS w Darskowie. Skarga dotyczyła naruszenia praw 
pracowniczych i równego traktowania.  

 
 

Punkt 8 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni zgodnie  
z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku, jakim jest informacja  
o stanie środowiska na obszarze województwa zachodniopomorskiego ze szczególnym 
uwzględnieniem obszaru powiatu drawskiego.  

 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że materiał Radni otrzymali drogą 

elektroniczną i spytał czy Radni maja pytania do materiału? 
 
Treść informacji stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
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 Głos zabrała Radna G. Polak i Radna B. Głowacka, które złożyły wnioski do 
przedłożonego materiału. Wnioski zostaną na piśmie przesłane do Głównego 
Inspektoratu Ochrony Środowiska w Szczecinie.  
 
 Radna B. Głowacka powiedziała, że w związku z wątpliwościami dotyczącymi 
informacji o stanie środowiska w Powiecie Drawskim przedstawionym nam przez 
Wydział Monitoringu i Środowiska w Szczecinie i pamiętając o tym, że tak, jak  
w zeszłym roku mieliśmy przekazaną informację mailowo i w formie papierowej, tak  
w tym roku było uzasadnienie takie, że jest to z powodu pandemii, dlatego nie 
zapraszamy pracownika, natomiast mamy możliwości zdalne i chcielibyśmy 
wykorzystać to przy spotkaniu z pracownikami ze Szczecina. Członkowie Komisji 
podczas posiedzenia wyrazili swoje zaniepokojenie przez w/w Wydział informacjami o 
stanie środowiska na obszarze powiatu drawskiego, w tym roczna ocenę jakości 
powietrza, badania monitoringowego wód, jezior i rzek podziemnych, formułowane 
wnioski, obrane wskaźniki klasyfikacja stanu ekologicznego, chemicznego oraz punkty 
pomiarowe wzbudziły wiele wątpliwości, jak również wywołały poczucie konieczności 
podjęcia czynności naprawczych, które w przedstawionej informacji nie zostały ujęte. 
W związku z tym Komisja zawnioskowała o zorganizowanie spotkania Radnych  
z pracownikami Regionalnego Wydziału Monitoringu Środowiska w Szczecinie  
w sprawie szczegółowego omówienia informacji o stanie środowiska w Powiecie 
Drawskim w roku 2019. Z uwagi na stan pandemii proponuje się wykorzystanie 
środków komunikacji elektronicznej umożliwiające porozumiewanie się na odległość.     
 

Punkt 9 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni zgodnie  
z porządkiem obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku, jakim jest podjęcie 
uchwał.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 

podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia zakazu 
używania jednostek pływających wyposażonych w silniki spalinowe na jeziorze 
Zarańsko w gminie Drawsko Pomorskie  –  druk nr 1509. 

 
          Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji powiedział, że w dniu  
21 lipca 2020 r. do Rady Powiatu Drawskiego wpłynął wniosek Mieszkańców Żółcina 
z dnia 03 lipca 2020 r. dotyczący wniesienia aneksu do Uchwały Nr XLIV/342/2006 
Rady Powiatu Drawskiego z dnia 6 października 2006 r. w sprawie wprowadzenia 
zakazu używania jednostek pływających wyposażonych w silniki spalinowe na jeziorze 
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Zarańsko w gminie Drawsko Pomorskie. Aneks miałby dotyczyć dopuszczenia do 
używania na jeziorze Zarańsko jednostek wyposażonych w silniki spalinowe do 5 KM. 
      Przewodnicząca Rady Powiatu pismem z dnia 27 lipca 2020 r. przekazała do 
Starosty Drawskiego w/w wniosek z prośbą o podjęcie działań doprowadzających do 
ewentualnego przygotowania projektu uchwały w przedmiotowej sprawie.  
      Starosta Drawski pismem z dnia 23 października 2020 r. poinformował 
Przewodniczącą Rady Powiatu, że zakaz używania jednostek pływających 
wyposażonych w silniki spalinowe na jeziorze Zarańsko w gminie Drawsko Pomorskie  
został wprowadzony w drodze Uchwały Nr XLIV/342/2006 Rady Powiatu Drawskiego 
z dnia 6 października 2006 r. na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Drawsko 
Pomorskie. Uznając, iż zasadnym jest poznanie opinii Burmistrza Drawska 
Pomorskiego w przedmiotowej sprawie Starosta Drawski zwrócił się pismem z dnia 
 17 sierpnia 2020 r. do w/w Organu o wyrażenie opinii oraz zajęcie stanowiska  
w zakresie wskazanym we wniosku Mieszkańców Żółcina.  
      Pismem z dnia 19 października 2020 r. (21.10.2020 r. – data wpływu do Starostwa 
Powiatowego w Drawsku Pom.) Burmistrz Drawska Pomorskiego poinformował, że na 
podstawie opinii Referatu Rolnictwa i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego  
w  Drawsku Pomorskim, opinii sołtysa i mieszkańców sołectwa Zarańsko oraz sołtysa 
 i mieszkańców sołectwa Żółte negatywnie opiniuje dopuszczenie do używania na 
jeziorze Zarańsko w gminie Drawsko Pomorskie jednostek pływających wyposażonych 
w silniki spalinowe o mocy do 5 KM.  
      W opinii Referatu Rolnictwa i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w Drawsku 
Pomorskim umożliwienie używania silników spalinowych na jeziorze Zarańsko 
przyczyni się do negatywnego wpływu człowieka na środowisko naturalne. Zwiększy 
się emisja hałasu oraz skala zanieczyszczeń, co nie pozostanie bez znaczenia dla flory 
 i fauny jeziora Zarańsko. Ponadto używanie silników spalinowych może być przyczyną 
konfliktów pomiędzy użytkownikami łodzi, a osobami chcącymi korzystać z uroków 
jeziora w sposób niezakłócony hałasem silników.  
      W opinii sołtysa i mieszkańców sołectwa Zarańsko zezwolenie na użytkowanie 
silników spalinowych do 5 KM przez jednostki pływające na jeziorze Zarańsko może 
zagrażać życiu i zdrowiu osób korzystających z wypoczynku nad jeziorem, natomiast  
w opinii sołtysa i mieszkańców sołectwa Żółte powinno się dopuścić możliwość 
używania silników spalinowych do 5 KM w celu prawidłowego rozwoju turystyki 
wodnej oraz by zapobiec bezprawnemu połowowi ryb na jeziorze z wykorzystaniem 
prądu.  
      Jezioro Zarańsko leży na terenie Obszaru Chronionego Krajobrazu „Pojezierze 
Drawskie”. Obszar ten został ustanowiony ze względu na wyróżniający się krajobraz 
 o zróżnicowanych ekosystemach, pełniących funkcję korytarzy ekologicznych, 
ważnych dla turystyki i wypoczynku. Pojezierze Drawskie to zielona kraina idealna do 
wypoczynku i rekreacji z dala od zgiełku nadmorskich plaż i dużych kurortów. Hałas 
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emitowany przez łodzie motorowe nie ogranicza się do obszaru powierzchni jeziora. 
Najbliższe zabudowania w miejscowości Zarańsko znajdują się około 90 m od linii 
brzegowej i mieszkańcy oraz turyści wypoczywający w jego sąsiedztwie narażeni będą 
na uciążliwości akustyczne wynikające z użytkowania łodzi z silnikami spalinowymi. 
     Wobec powyższego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Drawskiego 
stoi na stanowisku, że brak jest podstawy do podjęcia przez Radę Powiatu Drawskiego 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia zakazu używania jednostek 
pływających wyposażonych w silniki spalinowe na jeziorze Zarańsko w gminie 
Drawsko Pomorskie, która by dopuszczała  do używania na jeziorze Zarańsko jednostek 
wyposażonych w silniki spalinowe do 5 KM. 

 
 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu spytał czy ktoś z Radnych ma pytania do 

uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 
podjęcia  uchwały w  sprawie przyjęcia stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia zakazu 
używania jednostek pływających wyposażonych w silniki spalinowe na jeziorze 
Zarańsko w gminie Drawsko Pomorskie. 

 

 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  4 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXVIII/191/2020 w sprawie przyjęcia stanowiska Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających wyposażonych w silniki 
spalinowe na jeziorze Zarańsko w gminie Drawsko Pomorskie. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia uchwały Walnego Zebrania Członków 
Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno – Gospodarczych Powiatu Drawskiego z dnia 
20.02.2020 r. w sprawie rozwiązania Stowarzyszenia  –  druk nr 1506. 



13 
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu spytał czy ktoś z Radnych ma pytania do 
uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 
podjęcia  uchwały w  sprawie zatwierdzenia uchwały Walnego Zebrania Członków 
Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno – Gospodarczych Powiatu Drawskiego z dnia 
20.02.2020 r. w sprawie rozwiązania Stowarzyszenia. 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosach „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr XXVIII/192/2020 w sprawie zatwierdzenia uchwały Walnego 
Zebrania Członków Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno – Gospodarczych Powiatu 
Drawskiego z dnia 20.02.2020 r. w sprawie rozwiązania Stowarzyszenia. 

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 

podjęcia uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 
parkowanie na parkingu strzeżonym na 2021 rok – druk nr 1521. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni otrzymali projekt 
uchwały drogą elektroniczną.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu spytał czy ktoś z Radnych ma pytania do 

uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 
podjęcia  uchwały w  sprawie wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 
parkowanie na parkingu strzeżonym na 2021 rok. 

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymującym się” 
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podjęła uchwałę Nr XXVIII/193/2020 w sprawie wysokości opłat za usunięcie pojazdu 
z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym na 2021 rok. 
 

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 
podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy Powiatu 
Drawskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2021 – druk nr 1418. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni otrzymali projekt 
uchwały drogą elektroniczną.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu spytał czy ktoś z Radnych ma pytania do 

uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 
podjęcia  uchwały w  sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy Powiatu 
Drawskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

 
 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXVIII/194/2020 w sprawie uchwalenia rocznego Programu 
współpracy Powiatu Drawskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 
podjęcia uchwały w sprawie aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego 
transportu zbiorowego dla Powiatu Drawskiego” –  druk nr 1537. 
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Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni otrzymali projekt 
uchwały drogą elektroniczną.  

 
Głos zabrał Waldemar Włodarczyk- etatowy członek Zarządu, który powiedział, 

że dokument ten pokazuje na dzień dzisiejszy aktualne linie, jest ich 15, które są 
załączone i realizowane przez przewoźnika PKS Spółka samorządowa z siedzibą  
w Złocieńcu, plan był poddany konsultacjom społecznym, wpłynęły dwa wnioski, jeden 
od osoby fizycznej, drugi z Gminy Wierzchowo. Drugi wniosek jest w trakcie 
rozpatrzenia. Jest tez wniosek Gminy Drawsko Pomorskie odnośnie kursu do otwarcia, 
jeżeli chodzi o linię Złocieniec-Drawsko i Kołobrzeg- wymaga on szerszej konsultacji  
i uzgodnień dlatego, że przebiega przez kilka powiatów i nie jest zaliczany do transportu 
zbiorowego publicznego, bo w myśl programu, jest to transport wewnętrzny na terenie 
3 powiatów Łobeskiego , Świdwińskiego i Drawskiego. Dokument ten został przesłany 
do akceptacji przez poszczególne powiaty, jak również Regionalnej Dyrekcji Ochrony 
Środowiska w Szczecinie oraz Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Szczecinie.   

 
Nagranie zostało przerwane ze względu na problemy techniczne.  

 
 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu spytał czy ktoś z Radnych ma pytania do 

uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 
podjęcia  uchwały w  sprawie aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju 
publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Drawskiego”. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXVIII/195/2020 w sprawie aktualizacji „Planu zrównoważonego 
rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Drawskiego”. 

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy w zakresie 
świadczenia usług publicznego transportu zbiorowego – druk nr 1539. 
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Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni otrzymali projekt 

uchwały drogą elektroniczną.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu spytał czy ktoś z Radnych ma pytania do 
uchwały? 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 
podjęcia  uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy w zakresie 
świadczenia usług publicznego transportu zbiorowego. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XXVIII/196/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
w zakresie świadczenia usług publicznego transportu zbiorowego. 

 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 
podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2020 - druk 
nr 1546. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni otrzymali projekt 

uchwały drogą elektroniczną.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do 
podjęcia  uchwały w  sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2020. 

 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr XXVIII/197/2020 w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Drawskiego na rok 2020. 
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  
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Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Punkt 10 
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że zgodnie z porządkiem 
obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest odpowiedzi na interpelacje 
 i zapytania. 

 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że odpowiedzi zostaną 

udzielone na piśmie.  

 

Punkt 11 
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu poinformował, że zgodnie z porządkiem 
obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty  
i sprawy różne. 

Nikt głosu nie zabierał.  

 

Punkt 15 
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
o godzinie 10:45 zamknął XXVIII sesję Rady Powiatu Drawskiego 
 i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 
 
 
    Protokołowała      Wiceprzewodniczący Rady 
 
Joanna Rudziewicz                       Karol Korczyński 
 
 
 
Sporządziła: Joanna Rudziewicz 

 

 


